
Rapport fra OR: 
 

Vi har fået lavet bolsjer der skal bruges til OI formål.  
Der har været en del problemer med Helpline, omstillingen hos TDC har haft 
problemer, hvilket har gjort vi i nogle perioder har haft svært ved at omstille 
telefonen og nogle vagter har vi slet ikke kunne omstille den. Dette skyldes at 
vi er en meget lille forbruger ved TDC og i og med vi ikke har noget som 
sådan erhvervs abonnement har vi ingen rettigheder. Det er derfor nødvendig 
vi træffer en beslutning om at få et andet abonnement som er mere 
professionelt så Helpline kan fungere hver dag mellem 18-22.  
Vi har ydermere haft et problem med vores telefon svare på Helpline, da der 
har været en misforståelse mellem Mogens og jeg. Den tager jeg på min kappe, 
jeg har ganske enkelt misforstået hvad Mogens har sagt.  
Det har desværre betydet vi ikke har haft en telefon svare i en måned. 
Problemet er dog ordnet nu.  
Andy har været i kontakt med en fra vores fællesskab som har lavet en video. 
Før Andy gik bort aftalte vi at fremlægge den på RSK-møde som en mulighed 
til vores hjemmeside. Jeg har været i kontakt med ham som har lavet videoen 
og har tilladelse det til at vise den til næste møde.  
Ydermere holder vi kvartals møde i OR weekenden inden RSK.  
Et beslutningspunkt til næste møde er: hvad gør vi med Helpline?  
Jeg har 2 tilbud med.  
Mvh Thomas 
 


